

Referat fra
Styremøte 1: 4. februar 2026
Til stede: Knut, Mikkel, Marte, Kjetil, Terje og Gorm delvis
Referent: Kjetil

Sak	Dokument	Saksliste
1/26	Referat	Referatet fra styremøte 11. desember 2025 ble godkjent
2/26	Referatsaker	- Brønnøysundregisteret er nå oppdater med nytt styret - Styret vedtok regnskapet for 2025 for oversendelse til revisor og årsmøtet - Styret tok regnskapet per 31.01.2026 til etterretning - Styret ba Terje om å sende en vennlig påminnelse til dem som ikke har betalt kontingenten for 2026. Han vedlegger medlemslisten uten kontingentkolonnene slik at medlemmene kan rette opp evt. feil og mangler. Dette slik at medlemsregisteret nå blir så riktig som mulig - Ole David har kontroll på matstasjonen på Pilset i.f.m Valdres Skimaraton - Arve og Vigdis har jobbet litt med stølsheftet og har planer om å gjøre det ferdig i vinterferien. De undersøker også litt om priser når det gjelder trykking. De kommer tilbake til saken etter hvert. Ambisjonen er å få det til før sommeren. - Nord Aurdal Hytteforum har orientert om at det er pliktig løypebidrag på Vaset for hytteeiere. Det lar seg ikke gjøre hos oss p.g.a at Vaset er organisert uten et eget veglag. -
3/26	Budsjett	Styret hadde en kort diskusjon om budsjettet for 2026. <u>Vedtak:</u> Hvilke aktiviteter og kostnader som skal inn i budsjettet for 2026 vil styre diskutere nærmere på neste styremøte
4/26	Ny nettside for vellet –	Mikkel presenterte første versjon av ny nettside for vellet. Styre ga tilkjenne at dette er et svært godt utgangspunkt for å vurdere den endelige strukturen og innholdet. <u>Vedtak:</u> Mikkel legger inn Vedtektene for vellet, referater fra styremøter samt en oversikt over hva styret har som ambisjon, samt hva styret har gjennomført så langt. Mikkel gir styret tilgang til nettsiden for at styret kan gjøre seg bedre kjent med denne. Styret diskuterer og ferdigstiller struktur og innhold på nettsiden i neste styremøte.
5/26	Brøyting	Knut orienterte om at styret i Veglaget har presisert vilkårene i brøyteavtalen med OEH om Stølsvegen. Disse er oversendt hytteeierne. Knut har på egen hånd anmodet veglaget om å presisere avtalen noe mer og luftet dette med styret. Styret diskuterte om det kan være til nytte at brøytingen av stikkveier og parkeringsplasser, for de som har avtale med OEH om dette, også presiseres. Dette til gjensidig nytte for OEH og hytteeierne. Det vil

Smørlifjellet vel

		kunne bidra til en større grad av forståelse for hva som kan forventes og misforståelser unngås. <u>Vedtak:</u> Styret fortsetter diskusjonen på neste styremøte.
6/26	Stølsvegen	Knut orienterte om at Vellet har forslagsrett i Veglagets årsmøte. Styret diskuterte hva vellet i den sammenheng bør spille inn. <u>Vedtak:</u> Styret oversender følgende forslag til årsmøte i Veglaget: Alle hytteiere skal få tilsendt: - veglagets årsmelding og regnskap før årsmøte - og deretter referat fra årsmøtet
7/26	Påskeskirenn	Styret påtar seg å arrangere påskeskirenn 2026, og Marte vil ta regien for dette. Andre styremedlemmer vil også bidra. Rennet avholdes lørdag 4. april.
8/26	Sommeraktiviteter	Utsettes til neste styremøte og ses i sammenheng med diskusjonen om budsjettet for 2026
9/26	Gapahuk	Utsettes til neste styremøte og ses i sammenheng med diskusjonen om budsjettet for 2026
10/26	Dato for årsmøte	<u>Vedtak:</u> Årsmøte avholdes digitalt den 28. april 2026 kl 19:00
11/26	Neste styremøte	<u>Vedtak:</u> Neste styremøte avholdes 18. mars 2026 kl 18:00. Mikkel kaller inn til teamsmøte
		Eventuelt